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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:344 Länsväg 611 mellan Kilafors och Hällbo

Boende längs väg 611 mellan Kilafors och Hällbo har uppmärksammat 
problem med att vägen är smal, kurvig och dessutom hårt trafikerad med tung 
trafik såsom timmerbilar. Sikten är till stor del begränsad, sedd till att vägen har 
flera kurvor och är smal. En ytterligare problematik är många utfarter från 
exempelvis fastigheter. Jag vill framhålla vikten av fungerande vägar; de är på 
många sätt avgörande för människor och samhälle, inte minst där tung trafik 
frekvent förekommer.

Boende är oroliga för trafikanter och barn som färdas längs vägen, såväl 
sommartid som vintertid. Av naturliga skäl syns inte linjer och andra 
hjälpmedel på vägen under vintern, så det kan vara svårare att göra något åt. 
Dock upplever man också att fordon håller hög hastighet, det vill säga över 
vägens hastighetsbegränsning.

Sveriges vägar och järnvägar har stora behov av upprustning, samtidigt som jag 
och statsrådet vet att resurserna är begränsade och vissa åtgärder sprids ut 
löpande under flera år. Mindre åtgärder kan dock snabbt göras för att vägen ska 
bli tryggare. Exempelvis kan en fartkamera bidra till att sänka hastigheten på 
vägen och bidra till ökad trafiksäkerhet.

Även en kamera kräver resurser men i relativt liten omfattning, och den går att 
förverkliga i väntan på att resurser för att förbättra vägen i övrigt kan bli 
aktuella.

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson följande: 

 

Vad kan statsrådet och regeringen vidta för åtgärder för att höja säkerheten 
på väg 611 mellan Kilafors och Hällbo?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-12-05
Besvaras senast
2023-12-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


